
Az Intéző Bizottság beszámolója az elmúlt egy év tevékenységéről 

 

Az IB 2019 februárjától 2020 januárjáig összesen 5 alkalommal ülésezett, tavaly február 20-

án, május 15-én, október 9-én, december 18-án, az idei évben pedig január 15-én. Az öt ülésből 

az első három személyes találkozás alkalmával, utóbbi kettő a virtuális térben valósult meg. 

Bizottságunk tagjai: Hodek Zoltán, Szeghő Sándor, Matus Tamás, Hajdú Erika, tavaly májusig 

Lelkes Béla, majd az ő lemondása után- családi okok miatt- hosszabb kooptálási folyamat 

eredményeként december 1-től Pintér Miriam, valamint jómagam Csáky Erzsébet voltunk.  

Beszélgetéseink témái: 

1) a 2018-as és a 2019-es tervezett költségvetés megvitatása  

a 2018-as költségvetés elszámolásával csak májusban foglalkozhattunk, ekkorra lett 

bemutatva, ezt elfogadtuk. A 2019-es tervezetet egészségügyi és lezáratlan projektek miatt 

csak októberben kaptuk meg, a háromnegyedévi kiértékeléssel, ez is el lett fogadva. 

2) biztonsági szabályzat megvitatása.   

Szeghő Sanya elkészítette a szlovák cserkészek szabályzata alapján, átnéztük részletesen. 

Mivel a szabályzat elfogadása és a csapatok számára kötelező érvényűvé való tétele 

anyagi és egészségügyi továbbképzési feltételekkel is jár, melyek megteremtését a 

központnak (Vezetőség+Központi Iroda) kell bebiztosítania, a biztonsági szabályzatot 

egyelőre biztonsági útmutatóként adjuk közre a csapatoknak, felkérve az új IB-t, 

véglegesítse azt szabályzatként. Szükséges még jogi szempontból is átnézi a szabályzatot. 

3) Az adó 2%-ának visszaigénylése.   

Egy ipolysági levél alapján megvitattuk a visszaigénylés feltételeinek a központ által a 

gyakorlatban használt módjait és arra jutottunk, hogy a jövőben pontosítva tisztább 

feltételeket kell közreadni a csapatparancsnokoknak, hogy jól átlátható legyen a rendszer. 

Ennek kidolgozása folyamatban van Pintér Miriam vezetésével. 

4) A csapatok anyagi támogatásai   

Jóváhagytuk a jól bevált kulcs szerinti összegeket. 

5) A központi iroda alkalmazottainak optimálisabb munkabeosztásai.   

Már a múlt közgyűléstől az alkalmazottak jegyzik az elvégzett munkavégzésüket napi 

szinten, az ügyvezető elnök heti eligazításokat tart, illetve biztosította a tagokat, hogy a 

mai közgyűlésig elkészül az alkalmazottak teljes hivatalos munkaköri leírása is. 

6) A szövetség ingatlanai.   

Hosszabb ideje próbáljuk eladni a Tornai Kaszinó épületét. Ezt Hodek Zoli vállalta és 

derekasan csinálta. Az eladás azért is problematikus, mert a ház melletti telek már nem a 

mi tulajdonunk, az eladási ár az adott régió számára talán túl magas. Az épület műemlék, a 

környék elég lehangoló. Egy polgári társulás komolyabb érdeklődést mutatott, meg 

szeretné tartani az épület kulturális célra való felhasználását.   

Kiköltözött a dunaszerdahelyi székházból a bolt bérlője, meghirdettük a helység 

bérbeadását. Az érdeklődőknek a terem állaga nem felelt meg, fel kell újítani, ami már el 

is kezdődött.   

Bérleti szerződés lett kötve az ipolynyéki rét egyes parcelláira új bérlőkkel.  

7) A meglévő ingatlanaink biztosításának aktualizálása.  

Az aktualizálás szükségessé vált az ingatlanok valós értékeinek figyelembevételével, hogy 

káresetnél reálisabb kártérítési összegeket ítéljen meg a biztosító. 

8) Csapatok jogalanyisága.   

Hogy megkönnyítsük a jogalanyiság megszerzését, akár adminisztratív körzeteket lehetne 

kialakítani a csapatok számára s a jogalanyiságot a körzet számára megszerezni. Ez még 

jövőbeli feladat. 

Megköszönöm a leköszönő IB és saját magam nevében az együttműködést, az új IB-nek sikeres 

további munkát kívánunk mindannyian! 

 

2020.01.22. Pozsony      az IB nevében Csáky Erzsébet 


